
Trafikudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 21. december 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 392
Hvorfor har man valgt at undlade at opgradere overkørslerne på Svendborgba-
nen til de foreskrevne 120 km/t, når pengene til en generel opgradering af banen
har været bevilget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Poul Andersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Poul.Andersen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen
formand
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